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az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Ki kapta valójában a PTKF/1212/2013 számú támogatást? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy a minisztérium által biztosított pályázati forrás felhasználójával, illetőleg

felhasználásával kapcsolatban kérem szíves válaszát .

A http://www.gerecsenaturpark.eu/ honlap, az ott található tájékoztató szöveg alapján, az

Által-ér Vízgyűjtő Helyreállítási és Fejlesztési Szövetség megbízásából, a Vidékfejlesztés i

Minisztérium 2013 . évi Zöld Forrás alapjának támogatásával „készült el”. A projekt

azonosító: PTKF/1212/2013.

Sajnos a honlapra a tavalyi Komárom-Esztergom megyei közgy ű lésen történő bemutatása óta

eltelt egy év alatt sem került fel tartalom, csupán a honlap elkészítését megrendelő szervezet

és a támogató szerv, illetve a project azonosító látható .

Az ellentmondás, amelynek tisztázása végett fordultam Tisztelt Miniszter Úrhoz, az, hogy a

Kormány beszámolója alapján, amelynek holnapján .pdf formátumban elérhető — ezt

mellékletben csatoltam is —, a fenti az azonosítószámon kifizetett támogatást a Börzsöny



Természet és Környezetvédelmi Közhasznú Alapítvány nyerte el, a „fokozottan védet t

állatfajok monitorozása és gyakorlati védelme a Börzsönyben” tárgyban.

Kérdezem ezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hog y

a PTKF/1212/2013 azonosítószámú pályázati összeget ténylegesen ki és milyen

felhasználási célra nyerte el?

-
Által-ér Vízgyűjtő Helyreállítási és Fejlesztési Szövetség kapott-e bármi fél e

támogatást, ha igen, akkor mekkora összegben, mikor és milyen célra ?

- a Gerecse Natúrpark kapott-e bármi féle támogatást, ha igen, akkor mekkor a

összegben, mikor és milyen célra?

- történt-e esetleges visszaélés a pályázati forrást illet ően? Ha igen, megtették-e a

szükséges lépéseket ?

a pályázat során csak a honlap meglétét követelték meg, vagy annak tényleges

valós tartalommal történő feltöltését is?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . október 15 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik
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